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Plan odkupienia
 Duchowo budująca cegiełka nr 172

„Lecz Chrystus, który się zjawił jako arcykapłan dóbr przyszłych, 
wszedł przez większy i doskonalszy przybytek, nie ręką zbudowany, to 
jest nie z tego stworzonego świata pochodzący. Wszedł raz na zawsze 
do świątyni nie z krwią kozłów i cielców, ale z własną krwią swoją, 
dokonawszy wiecznego odkupienia”. (Hebr. 9, 11-12)

To był nasz program – jak założyć nasze kościoły i denominacje. Lecz nie 
był to Boży program. Ludzie próbowali to już w ogrodzie Eden. Jest to tak 
stara sprawa – już od Edenu. „Religia” znaczy tyle co „przykrycie”. Adam 
próbował przykryć się i zrobić to w swój własny sposób. Okrył się figowymi 
listkami, lecz to nie działało.

Jest tylko jedno miejsce, na którym Bóg spotyka się z człowiekiem; nie jest 
to w jego wykształceniu, nie jest to w jego denominacji, w jego przyłączeniu 
się; jest to pod Krwią. I jest to jedyne miejsce, na którym Bóg spotykał 
się albo będzie spotykał się z ludźmi, mianowicie pod Krwią. To jest 
to miejsce. Bóg przedłożył ten program w ogrodzie Eden – przez przelaną 
krew.

A jeśli Bóg podejmie kiedykolwiek decyzję, On nie może jej 
zmienić, ponieważ On jest doskonały, a wszystko, co On czyni i mówi, 
jest doskonałe. Dlatego On nie może zmienić Swego programu, jak długo 
istnieje świat i jak długo istnieją grzesznicy. Jest tylko jeden sposób od 
ogrodu Eden, kiedy był grzech popełniony na początku, aż do ostatniego 
grzechu, który będzie popełniony. Istnieje tylko jeden plan odkupienia,  
mianowicie przez przelaną krew. Nic innego nie będzie działać. Nasze 
wierzenia, nasze denominacje, choć wszystko odgrywało swoją rolę i to 
dobrą rolę, lecz to nie jest Boży program. Jego programem jest przyjść 
pod Krew. [1]

Denominacje wyznają, że wierzą w oczyszczenie Krwią, lecz odrzucają 
ten plan, że trzeba iść pod Krew, Słowo. [2]

Bóg przed założeniem świata powiedział: „Na początku było Słowo” (Jan 
1, 1-3). A czym jest słowo? Jest to wyrażona myśl. Ojciec Bóg widząc plan 
odkupienia – On go przeglądał i zobaczył, co szatan uczynił. I On 
pomyślał – On widział jedyny program, był w postaci myśli wtedy, lecz kiedy 
On go wypowiedział, stał się Słowem. A z chwilą, gdy jest Słowem, 
nie może umrzeć; Ono jest wieczne. Bo Jego Słowo nie może zawieść, tak 
jak On nie może zawieść. [3]

A kiedy Bóg zobaczył, że wróg tego świata miał zamiar uczynić 
to, co uczynił, Bóg rozmyślał, jak pośle ten wielki plan odkupienia 
– kiedy o nim pomyślał, potem Go wypowiedział i było to tak, jak 
on byłby wykonany właśnie wtedy (Przypowieści Salomona 8, 22-31). 
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Tysiące lat później przyszedł Pan Jezus Chrystus i umarł za nasze 
grzechy i wstał znowu z martwych dla naszego usprawiedliwienia 
przed ponad dziewiętnastoma stuleciami (Rzym. 5, 16-18; 1. Tym. 3, 
16.), i siedzi teraz po Jego prawicy jako Arcykapłan i wstawia się za 
nami na podstawie naszego wyznania (Hebr. 4, 14-16). Widzicie, jest to 
już zakończone, i ty możesz odpocząć swoją duszą na każdym Słowie, które 
wychodzi z Bożej Biblii. [4]

Otóż, kiedy Adam zgrzeszył w ogrodzie Eden na początku, Bóg miał 
sposób odkupienia dla niego, natychmiast po tym, kiedy on zgrzeszył. 
Bóg przygotował drogę odkupienia. A zanim Adam mógł w ogóle wrócić do 
społeczności z Ojcem, Bóg musiał zabić niewinnego baranka, względnie 
owieczkę i sporządzić mu odzienie, którym mógł się odziać (1. Mojż. 3, 21), 
i rozpostarł dla Adama dywan przywitalny, żeby on mógł wrócić po 
tym dywanie przywitalnym i wejść ponownie do Jego Obecności. 
Bóg miał zawsze plan odkupienia, a mianowicie przez krew już od 
samego początku czasu; on był obmyślany w Bożym umyśle, zanim w ogóle 
świat zaistniał. [5]

Kiedy On przyszedł wypełnić plan odkupienia, On przyszedł sam; 
nikt nie był z Nim. On był tym Jedynym, który mógł przyjść. Anioł 
nie mógłby tego dokonać. Inny człowiek, nazwany Jego synem, nie mógł 
tego dokonać. Ktoś inny, nazywający się jeszcze inaczej, na przykład święta 
dziewica albo matka święta, albo jakiś inny święty nie mógł tego uczynić. 
Musiał przyjść Bóg. „I ja dam wam Znak. Panna pocznie i urodzi syna 
(Izaj. 9, 6.), a Jego Imię będzie Emanuel – Bóg z nami” (Izaj. 7, 14), 
super znak. Bóg w Swoim ludzie. Bóg ze Swoim ludem. Bóg stał się 
Swoim ludem. Bóg i człowiek stali się jedno.

Pozostała tylko jedna rzecz, która nie upadła, a był to Bóg, Niebiosa. 
Więc Ktoś z Niebios musiał zstąpić na ziemię, by odkupić to stworzenie 
(Filip. 2, 5-8), ponieważ nie było tam niczego, co mogłoby to stworzyć. I 
miłość Samego Boga dla świata stworzyła charakter, wyrażony w 
Chrystusie. On był Bożym charakterem. On był Bożym wyrażonym 
podobieństwem (Kolos. 1, 13-15). W Nim był Bóg, Bóg w Chrystusie 
objawiający Samego Siebie światu (2. Kor. 5, 18-19). I żadna miłość nie 
mogła być kiedykolwiek większa od tej miłości, kiedy taka Osoba stała 
się Tym, kim On był, aby mógł odkupić tych, którzy byli zgubieni (Łukasz 
19, 10). Tylko sama myśl, która powstała wtedy, powinna była zmusić cały 
świat do zawstydzenia, kiedy widzimy, do jakiego stanu upadliśmy (Rzym. 3, 
23-25). Sam Bóg zaprojektował plan i uczynił plan odkupienia tych 
naszych upadłych charakterów.

Było to uczynione tak, że kara mogła zostać zapłacona, ponieważ karą 
za grzech jest śmierć. A człowiek, na którego był wydany wyrok śmierci, 
nie mógł zapłacić tej kary za innego człowieka, na którego był też wydany 
wyrok śmierci. Więc musiał przyjść Ktoś, kto był wolny od śmierci, aby 
mógł zapłacić tę karę (Hebr. 2, 9). I nie mógł przyjść nikt inny, jak tylko 
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Bóg, ponieważ On był tym Jedynym, który był wolny od kary śmierci 
(Rzym. 6, 23). [7]

A kiedy Jezus umarł za grzechy, On umarł za każdy atrybut, który 
grzech kiedykolwiek przyniósł z sobą. Rozumiecie? Więc kiedy grzech 
się skończył, wszystko było skończone, kompletny plan zbawienia (Jan 
19, 30; Kolos. 2, 13-15). Jeżeli zdepczesz mu głowę kwestią grzechu (1. Mojż. 
3, 15) – uśmierć grzech, a uśmiercisz każdy jego atrybut. [8]

Jezus był Pełnią Słowa Bożego, Jego cały plan odkupienia był w Nim, 
wszystko zaspakajający Bóg był w Nim (Kol. 2, 9-10). [9]

Zatem, cały plan odkupienia leży pod tymi Pieczęciami – cała 
Księga. [10]

Kiedy Siedem Pieczęci zostało otwartych, otwarło to całą Biblię. 
Siedem Pieczęci – one były zapieczętowane Siedmioma Tajemnicami. I 
w tych Siedmiu Pieczęciach była zawarta cała tajemnica tego, a była 
to Księga Odkupienia: Nowy Testament, nie Stary; było to obwieszczone 
tylko dla Nowego Testamentu. „Oni nie mogą być doskonałymi bez nas” 
(Hebr. 11).

Widzicie, odkupienie przyszło dopiero teraz, kiedy Odkupiciel 
zmarł. Przedtem ludzie byli potencjalnie pod krwią baranków (Hebr. 
9, 11-22), nie Odkupiciela, ludzie nie byli jeszcze odkupieni, dopóki nie 
przyszedł Odkupiciel.

Zważajcie. Teraz, kiedy ten Odkupiciel… Jan rozglądał się dookoła 
i tutaj Bóg siedział na tronie z Księgą w Swojej ręce, która była 
zapieczętowana Siedmioma Pieczęciami, a cały plan odkupienia był 
w niej (Obj. 5 i 6).

Jan rozglądał się dookoła, ale nie było nikogo w niebiosach ani na ziemi, 
nikt ani anioł, nikt nie mógł wziąć tej Księgi ani zdjąć jej Pieczęci, ani 
nawet wejrzeć w Nią. Żaden człowiek nie był godzien. Jan powiedział, że 
gorzko płakał (Obj. 5, 1-5). Potem przyszedł do niego anioł i powiedział: „Nie 
płacz, Janie, bo zwyciężył Lew z pokolenia Judy i On jest godzien”.

Jan rozglądał się, by zobaczyć Lwa i co on znalazł? Baranka, a był to 
skrwawiony Baranek, Baranek, który był zabity. Jak długo? Od 
założenia świata (Obj. 13, 8). Ten Baranek wyszedł, podszedł do Tego, 
który miał Księgę w Swojej prawej ręce, wziął tę Księgę i wszedł na 
tron i usiadł. Dzieło skończone. Jego dzieło skończyło się. Kiedy? Wtedy, 
gdy pieczęci zostały objawione. Kiedy ten ostatni, który był… Wszystko, 
co On odkupił – nie było niczego… On przyszedł, by odkupić. [11]

Stwierdzamy więc, że zabity baranek jest skrwawionym barankiem; 
był cały skrwawiony. On został zabity. Potem, gdy został zabity, On 
znowu wstał z martwych i siedział na tronie. Powiedzmy, że był poza 
tronem i orędował za wszystkie dusze, które miały przyjść. Potem, 
kiedy ostatnia dusza jest tutaj i Ciało jest kompletne… Bóg ciągle trzymał 
tę Księgę Odkupienia. Rozumiecie? Otóż, On wykonuje teraz dzieło 
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Krewnego odkupiciela; podobnie jak Boaz poszedł do miasta, a Ruta 
siedziała tam i po prostu czekała, aż Boaz… Chciałem powiedzieć, że Boaz 
wykonywał dzieło krewnego odkupiciela (3. Mojż. 25, 25-55).

Otóż, Ruta tylko czekała, ponieważ już przedtem pracowała. Ona czyniła 
wszystkie inne sprawy, lecz teraz czekała. A zatem, kiedy Kościół czeka, 
odpoczywa, wielu z nich, większość z nich jest w prochu ziemi (Obj. 
14, 13), kiedy On wykonuje dzieło Krewnego Odkupiciela (Rut 2, 4).

On ma zamiar pokazać teraz Kościołowi to, co czynił. Rozumiecie? Potem 
On po prostu bierze… Lecz ta Księga jest zamknięta. Nikt tego w ogóle 
nie wiedział. Oni wiedzą, że to była Księga Odkupienia, tam jest o 
niej mowa, lecz ma być objawiona w ostatecznych dniach zgodnie 
z Objawieniem 10. Siódmemu aniołowi będzie dane poselstwo o 
tym, ponieważ jest powiedziane, że w czasie głosu siódmego wieku 
kościoła – siódmego anioła, kiedy on będzie trąbił, dokonają się 
wszystkie tajemnice Boże – dzięki jego trąbieniu. Potem, kiedy to 
zostanie objawione, Anioł zstąpi z niebios, którym jest Chrystus (a 
ten anioł jest na ziemi, posłaniec). Zstępuje Chrystus (widzicie Go w 10. 
rozdziale Objawienia), kładzie jedną stopę na lądzie a drugą na morzu, ma 
tęczę nad Swoją głową, oczy i… stopy jak płomienie ognia, i tak dalej, podnosi 
w górę Swoją rękę i przysięga na Tego, który żyje na tronie na wieki wieków, 
że czasu już nie będzie. [12]

Pamiętajcie więc, ten siódmy anioł (Obj. 10, 7) jest na ziemi w czasie Jego 
przyjścia. [13]

 Ta siedmiokrotna Księga zawierająca siedem planów odkupienia 
była nam przyniesiona i to właśnie zawiera ta Księga. Przejdziemy 
teraz do 10. rozdziału, gdzie ten potężny Anioł coś ogłasza, a miał 
małą książeczkę, którą Jan miał spożyć. I kiedy ją spożył, na jego ustach 
była słodka, ale potem miał ją w swoim brzuchu i ona była gorzka (Obj. 10, 
8-11).

Kiedy Ją masz strawić, to Ona staje się gorzka – wszyscy są przeciwko 
tobie, każdy mówi: „Ty jesteś ekstrawaganckim religijnym fanatykiem, jesteś 
tym, tamtym lub czymś innym. Widzisz, ty postradałeś zdrowe zmysły”. Więc 
trudno jest strawić Ją; lecz kiedy świadczysz o Jego chwale, to Ona 
jest słodka w twoich ustach. To wszystko. Rozumiesz? I wtedy powstajesz 
w nabożeństwie i mówisz „Chwała Bogu. Alleluja…” O, kiedy przechodzisz 
ten długi okres utrapień, jest to trudne; lecz potem, kiedy wyjdziesz z tych 
tarapatów na wolność, możesz świadczyć o tym; potem jest to słodkie w 
twoich ustach. Rozumiesz? To się zgadza. To jest ta Księga odkupienia. [14]

I zauważcie, jak Bóg czyni jasnym dla nas Swój plan odkupienia. 
O, to po prostu wzruszało moją duszę, kiedy to zobaczyłem. Jak On 
wyjaśnia nam teraz tutaj Swój plan odkupienia. Porównajmy teraz to, co 
widzimy naszymi własnymi oczami, z tym, co Bóg uczynił, by odkupić 
Swój świat. On uczynił ten sam plan, by odkupić Swój lud. Bowiem 
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niezmieniający się Bóg nie zmienia żadnego ze swoich planów czy 
czegokolwiek. Jaka to chwalebna rzecz.

Obserwujcie ten stary świat (ten przedpotopowy), ten, który jest obecnie 
i ten, który ma nastać. Otóż, pierwsze stadium, do którego On przenosi 
nas… Rozumiecie, Jego plan odkupienia jest dokładnie taki sam we 
wszystkim. On używa tej samej metody. On się nigdy nie zmienia. On 
powiedział u Malachiasza 3, 6: „Jam jest Bogiem i nie zmieniam się”. On 
czyni to w ten sposób, dlatego jeżeli On zbawił pierwszego człowieka 
przez przelaną krew niewinnego Syna, to On będzie musiał tak samo 
zbawić następnego; i każdy, kogo On zbawi, będzie musiał zostać 
zbawiony tak samo.

Jeżeli On uzdrowił człowieka w jakimkolwiek czasie podczas doczesnej 
pielgrzymki życia, czy to było w dniach Jezusa, apostołów, proroków, czy 
kiedykolwiek to było, to gdy zostaną spełnione te same warunki, On będzie 
musiał uczynić to znowu. To się zgadza. On się nie zmienia. Człowiek 
się zmienia, czasy się zmieniają, wiek się zmienia, okresy czasu 
zmieniają się, lecz Bóg pozostaje ten sam: doskonały. Jaką nadzieję 
powinno to dać chorym ludziom.

Jeżeli On kiedykolwiek uzdrowił człowieka, musi to uczynić 
znowu, jeśli zostaną spełnione te same warunki. Jeżeli kiedykolwiek 
zbawił człowieka, to On musi to uczynić na tej samej zasadzie, na 
jakiej uczynił to po raz pierwszy. Jeżeli On kiedykolwiek napełnił 
człowieka Duchem Świętym, to On musi to uczynić na tej samej 
zasadzie, na jakiej uczynił to po raz pierwszy. Jeśli On kiedykolwiek 
wzbudził człowieka z grobu, to On musi to uczynić po raz drugi i za 
każdym razem na tej samej zasadzie. On się nie zmienia.

Co się stało? Chrystus przyszedł i zawezwał Kościół do pokuty, do chrztu 
wodnego w Imieniu Jezus Chrystus na odpuszczenie grzechów, poświęcił 
Kościół i z Ogniem Bożym zstąpił w dół, i wypalił wszelki brud, i przyszedł, i 
przebywa w ludzkim sercu (Dzieje Ap. 2, 37-41).

Obecnie On posługuje się tą samą metodą, aby odkupił ten świat 
– dla odkupionych ludzi. Ochrzcił go wodą po zniszczeniu wodami potopu 
w czasach Noego, przelał Swoją Krew na ziemię, by ją poświęcić i zażądać jej. 
Ona jest Jego.

Widzicie, jak szatan tutaj w Piśmie Świętym próbować skłonić Go, aby 
naruszył Boży plan, aby przyjął jego plan – dawał Mu go, gdy wziął Jezusa na 
Górę i starał się dać Mu go bez kupienia Krwią (Łukasz 4, 1-13).

Szatan próbował mówić: „Ja ci go dam”. Jezus powiedział: „Absolutnie 
nie, Ja go kupię”. Niech to będzie na świadectwo. On został podwyższony z 
ziemi na znak tego, że go kupił; On go odkupił. Lecz teraz musi przejść przez 
chrzest ogniem (Obj. 21, 1), przez święty ogień od Boga, który oczyszcza 
ziemię i niebiosa dookoła niej. Potem ona jest odkupiona, aby ci odkupieni 
mogli żyć na niej – aby żyli w pokoju.
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Zauważcie, chrzest ogniem jest do oczyszczenia z grzechu, z 
chorób, ze zarodków chorób, z grzeszników, z diabła i z całej jego 
grupy. On musi zostać wrzucony do jeziora gorejącego ogniem (Obj. 20, 10). 
Święty ogień od Boga zstępuje w dół od Boga z niebios i spala ją, aby 
ją przygotować dla Boga, aby na niej zamieszkał. Bo Bóg w tym nowym 
świecie, który ma nastać, będzie mieszkał na ziemi, ponieważ… Wy powiecie: 
Bóg? On mieszka w ludzkim sercu. Lecz On i Oblubienica stają się 
Jedno i oni idą do ich nowego domu na nowej ziemi (Obj. 21, 2-14). 
I ten sam plan odkupienia jest użyty, by odkupić zarówno ziemię i 
tych ludzi, którzy na niej żyją.

Widzicie, serce musi być oczyszczone w ten sposób. Zanim Bóg może 
zstąpić na ziemię w Osobie Ducha Świętego, którą jest Chrystus 
zstępujący w dół i przebywać w ludzkim sercu, człowiek musi 
najpierw pokutować (Dz. Ap. 3, 19-21). On musi zostać ochrzczony w 
wodzie w Jego Imieniu, by pokazać, do Kogo należy (Dz. Ap. 10, 47-
48). Potem musi zostać oczyszczony przez Krew Jezusa (1. Jana 1, 7; 
Hebr. 9, 14). A potem święty ogień i Duch Święty zstępuje od Boga w 
dół i wypala wszelką pożądliwość grzechu i całą świecką naturę z 
człowieka (Mat. 3, 11).

Widzicie, On odkupia ziemię w ten sam sposób, jak On odkupił 
Swój lud. On czyni to wszystko po prostu tak samo – Jego plan odkupienia. 
Bowiem On jest niezmiennym Bogiem, zawsze jest tym samym w 
Swoim planie. [15]

Od 1. Mojżeszowej do Objawienia – kompletny plan odkupienia 
jest objawiony w tych Siedmiu Pieczęciach. O, jest to bardzo ważny 
czas. Boże, dopomóż nam pojąć to wszystko. [13]
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